
 

Protokoll styrelsemöte, SFAM Västmanland 230607 

Plats: Restaurang Il Mondo    

Närvarande: Jenny Krifors, Anna Papinski, Ida Bachtiar, Niroda Ali, Magnus Ekstrand 

1. Mötet öppnades 
 
2. Dagordningen godkändes  
 
3. Genomgång av förra mötets punkter.  

Diskussion kring de två projekt som vi under förra mötet beslutade att i år genomföra:  

- Pris för väl genomfört ST-arbete  

Monica och Birger har hittills valt ut tre per år (ST-läkare som slutfört sitt projekt från 

oktober året innan till oktober samma år som utmärkelsen sedan delas ut i december). 

Lämpligast känns att ge till alla tre. Vi klubbar summan till 2000 kr per person. Anna har 

kollat upp att pris och liknande belöningar inom föreningsliv faller inom området 

skattefria stipendier. Kort diskussion kring att man ska ha en oberoende jury. Kan det 

anses som jäv att handledarna till projekten valt ut vilka som får priset? Tanken är att 

handledarna väljer ut, precis som innan, 3 väl genomförda projekt och att SFAM 

bestämmer om pris. Vi beslutar att hålla summan liten men ändå inte oansenlig, där det 

ska vara en balans om motivation till att göra ett bra arbete och också att det inte ska 

kunna bli en för stor fråga kring jäv osv. Niroda informerar Monica, Birger och numera 

också Lena Lönnberg.  

Vi får stämma av med Kjell hur utbetalningar ska ske.  

- Årets handledare i allmänmedicin  

Ida har gjort ett mailutkast. Några små ändringar i texten görs. Skickas ut så snart vi fått 

återkoppling från sfam kring ny mailadress (se nedan under övrigt). Sista datum 15/9 så 

har vi ca 2 månader att förbereda liten skylt, diplom och blomma. Niroda skickar Ida 

mailgrupperna ST-läkare och verksamtschefer och Ida mailar sedan ut. Vi hoppas att 

verksamhetschefer kan förmedla till sina anställda och avstår från att skicka till AT-

läkare, eftersom de flesta av dem inte hunnit till allmänmedicinblocket ännu. Nytt mail 

efter sommaren med påminnelse och sedan sätter vi vårt nästa mötesdatum kort efter 

15/9. 

 
4. Rapport från kongressen. SFAM firat 50 år.  
Magnus drar kort om FUM: Stor förening med 20 undergrupper med olika arbetsområden. 
Arbetar mycket just nu med 1100 listningstak. Tidsskriften för allmänmedicin har ny 
utgivaransvarig. Bra ekonomiskt år. Många budgetfrågor från undergrupperna.   
MiST har ökat. ST-dagarna lyckat. Bidragit till god ekonomi.  
Man planerar att arbeta mer mot distriktssköterskeföreningen. SFAM centralt kommer byta 
lokal, flytta in i Svenska Läkarsällskapets lokaler, sparar även pengar på det. Ingen i 
kunskapsrådet har börjat jobba än mot examen för specialister men det har uttryckts önskemål 



om det. Årsavgiften oförändrad. Årets Lejon Minna Johansson med “time needed to treat”, ett alt. 
till NNT. SFAM Gotland ökat mest i antal medlemmar (i %).  
Diskussion kring huruvida man ska kunna närvara vid FUM via länk, t.ex. de som bor långt 
norrut. För att kunna bevaka sina röster etc. Ärendet lagt till styrelsen för beslut.  
Uppsala håller i nästa års SFAM-kongress.  
 
5. Info om bedrägeriförsök. 
”Man in the middle-attack” via Kjells gmail. Polisanmälan gjord.  Säkert lätt att googla föreningar 
och man kan lätt hitta ordförandens mail lätt på nätet.  
  
6. Planering av höstens aktiviteter  

Fokus på det som står under punkt 3. Kort diskussion kring att återuppta föreläsningar. Relativt 

dålig närvaro på de som anordnades precis innan pandemin. Fokus bör riktas mer socialt initialt, 

kanske sedan blir lättare att dra folk till föreläsningar. Att bara ses, för byte av erfarenheter 

sinsemellan kan vara nog så viktigt. En journal club med AW skulle innefatta både det sociala 

samt utbildning. Ligger i pipeline till kommande år.  

Ett annat förslag som kom upp var att ha någon typ av social ”Förkväll” inför SFAM-kongressen 

nästa år, för att få fler att åka på kongressen och att göra reklam för oss. Bowling nämndes.   

 

7. Övriga frågor  

- Ida fick inget svar från kansliet på mail angående att skapa en @sfam.se-mail. Vi mailar igen, 

känns bra att ha inför framtiden, icke-personbundet mer neutralt att maila till, samt kanske då 

mindre risk för bedrägeriförsök än att t.ex. skapa en sfam-gmail.  

- Info om årets handledare i allmänmedicin ska även läggas upp i facebook-grupp ArosUL, Ida 

fixar i samband med att mailet går ut.  

- Jenny kollar med Amanda och Carolyn i fortbildningsrådet att det är ok att vi tar en stund för 

prisutdelning under allmänläkardagarna.  

- Jenny ska skicka Ida liten kort verksamhetsberättelse till hemsidan. Ett utkast finns.  

- Vi avslutar med att fota oss idag (trots något få på plats), för att få hemsidan trevligare.  

 

8. Datum för nästa styrelsemöte  

Onsdag den 20/9, förmodligen blir det hemma hos någon (ev Ida, avstämning när det närmar 

sig).  

 

 

 

 

Vid protokollet    

Ida Bachtiar      




